
 
 
       
 
 

Vår- och samrådsmöte för Godegårds Älg- & Kronskötselområde 
 
Mötesdatum 2025-04-16 
Plats: Godegårds församlingshem 
Tid: 18:30  
Kallade: Jaktlag och markägare. 
Närvarande: 32 deltagare 

    
Protokoll 
 

1. Val av mötesfunktionärer 
Till ordförande för mötet valdes Tomas Johansson och till sekreterare Urban 
Folkesson. 
 

2. Dagordning  
Dagordning presenterades 
 

3. Resultat/utfall från jaktsäsongen 2024/2025. 
Tomas Johansson presenterade sammanställt material 

Älg  

• Observationer: 
Trenden visar en svagt ökande älgstam. 

• Avskjutning: 
Följer tilldelningen enligt skötselplanen. En älgko har avlivats utöver 
tilldelningen. 

• Slaktvikter: 
Minskande trend, särskilt alarmerande låga vikter för kalvar. 

• Betesinventering: 
Indikerar en svag minskning i betestryck. Lokala variationer förekommer, med 
vissa områden som uppvisar fortsatt stora skador. 

• Spillningsinventering: 
Bekräftar att älgen betar lokalt, vilket leder till stora skador på tallungskogar. 
Noterbart är att andelen tallplanteringar har ökat från 25 % till 40 % under de 
senaste 7–8 åren. 

 

Kronhjort 

• Observationer: 
Antalet kalvar ökar, medan antalet vuxna djur verkar stagnera. 

• Avskjutning: 
Målet för tilldelningen har inte nåtts: 

o 8 % av hondjuren återstår 

o 40 % av kalvarna återstår 



 
 
       

o Samtliga tilldelade hjortar har skjutits, liksom tidigare år 

• Slaktvikter: 
Inga större förändringar rapporterade. Dock saknas inrapportering för flera 
fällda djur. 

• Betestryck: 
En enklare betesinventering utförd av Larsa visar redan före växtsäsongens 
start att både hjortar och vildsvin utövar starkt betestryck på odlingsmark. 

• Revidering av skötselplan: 
Frågan diskuterades och tas vidare av styrelsen. 

 

 
4. Arealförändringar inom ÄSO 

•  Nytillkomna fastigheter: 4st (207 ha) 

•  Ej tidigare registrerade hos Länsstyrelsen: 18st (240 ha) 

•  Fastigheter för avregistrering: 6st (133 ha) 

•  Fastigheter utan jaktlagstillhörighet: 57st (203 ha) 

 

5. Registerhållning och digital kartöversyn 

Arbetet med registerhållning innefattar: 

• Uppdatering av jaktlagsarealer 

• Kontroll av underlag för korrekta landarealer 

• Uppdatering av kontaktuppgifter till markägare 

• Översyn av digitalt kartunderlag för ÄSO 

Jaktlag kontaktas löpande för avstämning och uppdatering av information. 
 

6. Ny skötselplan  
Styrelsen har till uppgift att arbeta fram och presentera förslag till en ny 3-årig 
skötselplan. Skötselplan skall senast 10 juni delges till ÄFO för att stämmas mot 
älgförvaltningsplanen. 
 

7. Övriga frågor 

• Flytt av tilldelade djur: 
Frågan väcktes om möjligheten att flytta tilldelade djur mellan jaktsäsonger inom den 
treåriga skötselplanen för kronhjort. Styrelsen tar med sig detta till Länsstyrelsen. 

• OBS-rapportering för kronhjort: 
Förslag att möjliggöra redovisning för ÄSO (inte enbart ÄFO) tas också vidare till 
Länsstyrelsen. 



 
 
       

• Digitalt årsmöte: 
Förslag från styrelsen om att erbjuda medlemmar möjlighet till digitalt deltagande vid 
årsmöte bifölls av mötet. 

 

 

 

8. Tillsättning av arbetsgrupp – översyn av regelverk 

Mötet utsåg följande personer till en arbetsgrupp för att se över reglerna kring 
strafföreläggande vid regelöverträdelse inom skötselområdet: 

• Bo Larsson 

• Göran Linder 

• Anders Karlsson sammankallande 

• Jan Persson 

 

 

 

 

Tomas Johansson, ordförande         Urban Folkesson sekreterare   
 
 

 


